
 

 

Správa Komisie NeOH kanoistických disciplín za rok 2022 
 

 
 
 
        Skončil nám ďalší, nakoniec pre nás celkom úspešný rok a preto mi dovoľte jeho 
zhodnotenie z pohľadu predsedu Komisie NeOH kanoistických disciplín. 
 
         Aj keď sezóna bola neľahká a možno sa nám nepodarilo rozvíjať tak, ako sme si to 
naplánovali, o to viac ma však teší, že sme všetky tieto prekážky dokázali prekonať a v 
konečnom dôsledku zaznamenali jednu z úspešnejších sezón. Juniori na ME v zjazde získali 
dve medaily v družstvách a v šprinte sme vo finále mali 5 lodí. Dospelí sa taktiež nestratili 
na MS v Treignacu, kde sme mali 3 lode vo finále šprintu a Katarína Kopúnová skončila 
celkovo vo svetovom pohári na 3. mieste. Vo freestyle sme ustúpili z pozícií, čo ma veľmi mrzí. 
 
       Pri nástupe do funkcie predsedu komisie som očakával, že môj predchodca zanechá komisiu 
v lepšej kondícii, ako sme ju prebrali. V priebehu sezóny sa mi táto teória len potvrdila. Keďže pod 
správu Komisie NeOH kanoistických disciplín spadá freestyle, zjazd, šprint, maratóny a morské 
kajaky, začal som s disciplínami, ktoré ako bývalý pretekár poznám menej. 
        
         Z tohto dôvodu som sa na začiatku rozhodol osloviť Petra Csonku z freestylu. 
Prostredníctvom e-mailu som ho požiadal o rozpočet na rok 2022. Na základe jeho odpovede 
som tento rozpočet zahrnul do celkového, ktorý bol schválený na VV. Ako najväčšie 
nedostatky v tejto disciplíne vidím, že neorganizujú Slovenský pohár, nominačné preteky, 
MSR. Komisia teda nemá prehľad o pretekároch, veľkosti základne, vekovom priemere a pod. 
 
         Čo sa týka morských kajakov, tak táto disciplína je u nás skôr rekreačného charakteru. 
Nezaregistroval som v našej sekcii niekoho, kto by sa venoval tejto disciplíne súťažne. 
 
        Najviac zastúpený je zjazd a šprint na divokých vodách. Cieľom bolo vytvoriť zjazdovú 
subkomisiu, ktorá by schvaľovala jednotlivé akcie a súčasne ich cez Komisiu NeOH predkladala na 
schválenie Výkonnému výboru sekcie. Dôležitou súčasťou by mal byť reprezentačný tréner, ktorého 
oficiálne zatiaľ nemáme. Preto som vytvoril zjazdovú subkomisiu v zložení Lucia Slučiková, 
Marián Potočný a Peter Slašťan. Tento tím zastupoval celú SR a osoby hore uvedené aktívne 
pracovali v kluboch, ktoré sa venujú aj zjazdu a šprintu. Chcel som tak predísť nedostatkom z 
minulosti, keď sa zvolil do komisie človek, ktorý nemá pre danú funkciu predpoklady a vzťah. 
Ukázalo sa, že najväčší prínos pre túto disciplínu majú ľudia, ktorí majú pre ňu zápal. Na 
začiatku fungovania komisie však od nej odstúpil Marián Potočný z dôvodu nedostatku času. 
V priebehu roka zostala Lucia Slučiková, ktorá spolu s Martinom Veselom koordinovali 
reprezentačné výjazdy. Vďaka schválenému rozpočtu VV sa nám podarilo absolvovať všetky 
svetové vrcholné podujatia. Podrobné správy z podujatí očakávam od Martina Vesela, ktorý 
na akciách pôsobil ako vedúci. V priebehu času sa vytvorila nová plne funkčná subkomisia 
zjazdu a šprintu: predsedníčka Lucia Slučiková, členovia Šimon Miklušičák a Allan Porubský.  
 



 

 

        V neposlednom rade ma teší, že sa kluby opäť začali venovať aj zjazdu a šprintu. Ostatné 
NeOH disciplíny nám zatiaľ stagnujú, ale budeme sa snažiť ich oživiť a viac spropagovať. 
 
      Na záver chcem poďakovať reprezentantom za skvelú reprezentáciu Slovenskej kanoistiky 
na divokých vodách, samozrejme aj našim klubom, ktoré sa venujú NeOH disciplínam. 
V neposlednom rade ďakujem vedeniu SDV SK, ktoré dalo šancu aj nám NeOH disciplínam. 
 
 
Jaroslav Slučik - predseda Komisie NeOH kanoistických disciplín 


